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§ 
1 

IÄrende 

Mötets öppnande 

IBeslut 

Mötet öppnades hemma hos Tom Johansson 

2 Dagordningen Dagordningen godkändes 

3 Föregående möte Ordf. Tom Johansson föredrog föregående mötes protokoll, 
då inget fanns att notera lades det till handlingarna. 

4 Ekonomisk rapport Kassör Lars Lundh meddelade att ekonomin är under 
kontroll. 
Sedan föregående möte har följande räkningar betalats 
vilket godkändes av styrelsen: 
2014-01-28 Swedbank 146 kr 
2014-02-06 Dala Kraft 4 546 kr 
2014-02-06 Dala Kraft 4 099 kr 
2014-02-06 Dala Kraft 1 642 kr 
2014-02-07 Falu Elnät 2995 kr 
2014-02-07 Falu Energi och Vatten 20292 kr 
2014-02-07 Falu Elnät 3468 kr 
2014-02-07 Falu Elnät 2818 kr 
2014-02-28 Swedbank 34375 kr 
2014-02-28 Hans-Eriks Schakt och gräv 9328 kr 
2014-02-28 Dala Kraft 4373 kr 
2014-03-03 Swedbank 36596 kr 

5 Fastställande av 
Årsredovisning för 2013 

Lars Lundh presenterade ett förslag till Årsredovisning för 
2013. Konstateras kan b1.a. att samtliga medlemsavgifter är 



6	 Fastställande av budget 
för 2014 

7 Motioner till årsmötet 

8 Hus till salu 

9	 Övriga frågor 

10 Nästa sammanträde 

11 Avslutning 

reglerade. För medlemsavgifterna föreslås en höjning 
fr.o.m. 2014-07-01 med 100 kr per kvartal. Skälet till 
höjningen är främst att bygga upp kapital för ett framtida 
byte av armaturer i gatubelysningen. Senaste höjning av 
medlemsavgifterna gjordes 2008. Efter genomgång 
godkändes Årsredovisningen enhälligt av styrelsen. 

Lars Lundh presenterade ett förslag till budget för 2014. I 
budgeten finns ett förslag till höjning av melemsavgiften 
med 100 kr per kvartal. Underhållet av gemensamma ytor 
och byggnationer är budgeterat till 450 tkr och överskottet 
beräknas uppgå till 219 tkr. Styrelsen godkände med sina 
namnteckningar budget och Årsredovisning. 
Datum för Årsmötet bestämdes till den 22 april 2014 
klockan 19.00 i Samlaren. 

Inga motioner till årsmötet har inkommit. 

Inget hus till salu i området just nu. Ove Tholin har besökt 
nyinflyttade i hus 125 och hälsat dem välkomna. 

Kostnadsförslag på bord och bänkar att placeras på ytan i 
anslutning till hus 245-252 har tagits in av Ove. Uppdraget 
har tilldelats Mark & Miljö som slutför uppdraget under 
våren. 
I samband med att nya, lättare, gemensamma stegar 
införskaffas kommer en gammal stege att bli över. 
Styrelsen beslutade att erbjuda denna stege för 300 kr till 
medlem som är intresserad. Mer om detta kommer i ett 
Nyhetsbrev. 
Diskuterades att flytta ner gångfartsskyltarna på en lägre 
nivå och placera dem i en rörbåge. Detta för att göra dem 
mer synliga för inkommande trafik. Ove fick uppdraget att 
träffa överenskommelse med Mark & Miljö för 
genomförande. 
Bestämdes att sopning i området skall genomföras vecka 17 
Bestämdes att städdagen förläggs till söndagen den 11 maj 

I anslutning till Årsmötet den 22 april 2014. 

Mötet avslutades med ett tack till Tom för förplägnaden vid 
mötet. 

Vid protokollet 

\A~&~~~ 
M gdalena Dejke Rantanen 


